

Subject	Test Syllabus	Revision Materials
Chinese Language	<p>(一) <u>閱讀理解</u> 學習重點：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1 認識記敘的要素。 2 認識記敘的方法（一）：順敘法和倒敘法。 <p>(二) <u>語文運用</u>(課本 1.40-1.42 頁)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 標點符號：頓號、逗號、句號 2. 語法：名詞、動詞 <p>*考核範圍包括<u>暑期練習</u>及<u>課外語文運用知識</u></p> <p>(三) <u>精讀課文</u>(考問課文內容、寫作手法及詞語解釋) 《楊修之死》、《岳飛之少年時代》</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 中國語文課本 (中一上) 2. 暑期練習
English Language	<p>(a) Comprehension (3 passages- 2 compulsory + 1 optional) (50 marks + 15 bonus marks) Types of questions may include:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Matching 2. Fill in a table 3. True / False / Not Given 4. Multiple choice questions – just a few about attitude or tone (high-order thinking questions), but not reading for specific information 5. Reference 6. Reading for specific information 7. Open-ended questions 8. Summary cloze – Rewrite the passage. Then ask students to fill in the blanks. 9. Give another title 10. Looking for the main idea of a paragraph <p>(b) Grammar (40 marks) CG Units 1-3 Tenses –present tense (excluding 1.4), past tense (excluding 2.4), future tenses (Only 3.1 has to be tested)</p>	<p>Comprehension exercises</p> <p>Classroom Grammar</p>

	<p>(c) Vocabulary (10 marks)</p> <p>Students have to fill in the blanks in another context with words learnt from the 2 sample writings:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Picture Composition (Goodbye Crocodile!) ● Giving Advice (A reply email to Pat) 	Sample writings
Mathematics	Ch.1 – Ch.3.2	Textbook, worksheets, class tests, homework
Integrated Science	TB p.3-52 (except p.15-23) WB p.1-17 (except p.4-6)	Textbook, workbook, worksheets, dictation and revision quizzes/ tests
Life and Society	Textbook P. 2 – 12	Textbook, dictation, class exercises
History	<p>Textbook Section 1 :</p> <p>pp.6 - 19</p> <ul style="list-style-type: none"> ☆ What is History? ☆ Why do we study history? ☆ How do we study history? ☆ Archaeology & archaeologists <p>pp.20 - 31</p> <ul style="list-style-type: none"> ☆ Life in the Stone Age ☆ End of the Stone Age <p>☆ <i>Format of questions : Data-based questions</i></p>	<p>Textbook Section 1</p> <p>Notebook</p> <p>Exercises</p> <p>Worksheets</p>
中國歷史	<p>第一章華夏政治的肇始</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 第一節 傳說時代的華夏始祖 ➤ 第二節 夏朝興亡 ➤ 第三節 商朝興亡 	<p>書 P.2-26</p> <p>作業 P.2-11</p> <p>地圖工作紙</p> <p>筆記</p>